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Geacht college, 

 

Zonder bouw, geen economie. Oud-gouverneur Johan Remkes sprak deze woorden nogmaals duidelijk 

uit, twee jaar terug, naar aanleiding van zijn stikstof rapport. Inmiddels zijn we als land nog niet veel 

verder, maar hebben we wel twee impactvolle recente uitspraken waar we iets mee moeten. Daar gaat 

de landelijke politiek over, echter moeten we als Maastricht ‘dealen’ met de consequenties. Daarover 

zouden wij graag meer informatie willen en stellen wij u als D66 daarom de volgende vragen:  

1. Kunt u een overzicht geven van projecten die sinds de PAS-uitspraak van 2019 zijn vertraagd en 

om hoeveel vertraging het uiteindelijk ging? 

2. Kunt u een overzicht geven van alle projecten in ontwikkeling voor woningbouw, infrastructuur 

of anderszins waar vorig jaar nog onvoldoende stikstofruimte was om over te gaan te bouw? 

3. Kunt u per project aangeven tot hoeveel vertraging het gebrek aan stikstofruimte voor deze 

projecten tot nu toe al geleid heeft? 

4. Welke maatregelen heeft u genomen om te zorgen dat in ieder geval de belangrijkste projecten 

wel snel over voldoende stikstofruimte beschikken? 

5. Kunt u een overzicht geven van projecten in ontwikkeling die geraakt worden door de Raad van 

State-uitspraak over intern salderen of de gevolgen van de Greenpeace-uitspraak? 

6. Kunt u aangeven wat in het algemeen de gevolgen zijn van deze rechterlijke uitspraken voor 

onze gemeente? 

7. Kunt u een overzicht geven specifiek welke projecten in ontwikkeling nu het risico lopen over 

verdere vertraging als gevolg van deze uitspraak en welke actie u daarop gaat ondernemen? 

We zien uit naar de beantwoording van deze vragen binnen de daarvoor gestelde termijn. 

Met vriendelijke groet,  

 

namens de D66-fractie, 

Thomas Gardien, raadslid D66 Maastricht 


